
 
 

 
 

 
 

 
 

 
GEMEENTERAAD/RAAD VOOR MAATSCHAPPELIJK WELZIJN    STAD MECHELEN 

 

 

 

SCHRIFTELIJKE VRAAG BUITEN DE RAADSZITTINGEN 

 
 

 
Indiener : Marc HENDRICKX (N-VA) 

 
 

Datum: 16/09/2020 
 

 
 

Onderwerp vraag: 
 

Problematiek extra zwemwater; 

 
 

Toelichtende nota 
 

 
N.a.v. het antwoord dd. 08/09 ll. op mijn eerdere vraag dd. 27/08/2020, gekend 

onder nr. 69, rezen per direct nog een aantal vragen…: 
 

Welke sportclubs zullen worden bevraagd, resp. betrokken worden bij de verdere 
uitwerking? 

 
Wanneer zal deze bevraging / uitwerking gebeuren en tegen wanneer denkt men de 

antwoorden en/of input te kunnen inzamelen, resp. analyseren? 
 

Denkt men dat men deze keer wel tot een effectief resultaat zal komen en extra-

zwemplaats zal kunnen worden voorzien en zo ja, is dit dan louter gebaseerd op het 
gegeven dat meer tijd voorhanden is? 

 
 
 

 
naam 
 

Marc HENDRICKX (N-VA) 

 

Formulier als bijlage mailen naar gemeenteraad@mechelen.be. 

mailto:gemeenteraad@mechelen.be

